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Abstract (en)
[origin: US2001010421A1] A ski binding comprises a slide (2) fixed on the ski and a sliding base (4). The binding is equipped with a ski brake which
can be demounted and remounted. The brake has rigid retention means in the form of two hooks (23, 24). The two hooks engage, by virtue of a
longitudinal (L) then transverse (T) engagement movement, two projections (33, 34) located on a reinforcement frame (31) fastened to the base (4).

Abstract (fr)
Une fixation de ski comprend une glissière (2) fixée sur le ski et une embase coulissante (4). La fixation est munie d'un frein de ski que l'on peut
démonter et remonter. Le frein présente des moyens rigides de retenue sous la forme de deux crochets (23, 24). Les deux crochets viennent
accrocher par un mouvement d'engagement longitudinal (L) puis transversal (T) deux saillies (33, 34) positionnées sur une armature de renfort (31)
attachée à l'embase (4). <IMAGE>
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